



Update: Atlantic Cup / East Coast Championships

We are very excited to be working with our neighbouring provinces to bring back the East Coast Championships to the Maritimes! This meet will move around the Atlantic provinces each season and showcase competition at the highest level. The David Fry/Ken Dunn East Coast Championship [qualifying time standards](#) will be used for this meet.

FAST will be hosting the 2024 ECC's (formerly the Atlantic Cup) Clubs from NS, PEI, NFLD on July 6-9, 2024, with an open water event on July 10th

SNB will also be introducing a new provincial cup meet to the calendar as well. For 2024, this meet will be SC and held in Moncton on Jun 8th weekend hosted by CNBO (replaces the Invitational #4 meet). More information will be available soon

SNB is very excited about this new format and will work hard to make both meets challenge and provide opportunities for all swimmers in the province to celebrate their hard work.

SNC new RTR Registration System

SNC has partnered with SportLoMo to provide a new registration system (RTR) for season 2023-24. The next page shows the scope of the new system

They are asking for your feedback with regards to your preference for training for the new system in 2024. Please complete the survey by Nov 10th

[New Registration System Readiness Survey](#)

Mise à jour : Coupe de l'Atlantique / Championnat de la Côte Est

Nous sommes ravis de travailler avec les provinces voisines pour ramener les Championnats de la côte Est (CCE) dans les maritimes ! L'événement aura lieu dans une province atlantique différente chaque saison. Les temps de [qualification du Championnat de la côte Est David Fry/Ken Dunn](#) seront utilisés pour cette compétition.

FAST accueillera le CCE 2024 au Centre aquatique des Jeux du Canada à Saint John, du 6 au 9 juillet 2024, avec une épreuve en eau libre le 10 juillet. Cette compétition remplacera la Coupe de l'Atlantique.

SNB introduira également une nouvelle compétition de type coupe provinciale à la place de la compétition sur invitation no 4 en 2024. Cette compétition aura lieu à Moncton la fin de semaine du 8 juin et sera organisée par CNBO. Cet événement remplacera la compétition sur invitation no 4, et de plus amples renseignements seront bientôt disponibles.

SNB est très enthousiaste à l'égard de ce nouveau format et travaillera fort pour s'assurer que les deux compétitions seront excitantes et qu'elles donneront l'occasion à tous les nageurs de la province de célébrer leur travail acharné.

SNC nouveau système d'inscription RTR

SNC s'est associée à SportLoMo pour fournir un nouveau système d'inscription (RTR) pour la saison 2023-24. La page suivante démontre la portée du nouveau système

Nous vous demandons de nous faire part de vos préférences en matière de préparation pour le nouveau système en 2024. Veuillez répondre au sondage d'ici le 10 novembre.

[Enquête sur l'état de préparation au nouveau système d'enregistrement](#)



Technical Committee members / Membres du comité technique

If you are interested in being involved with the SNB Technical Committee, please contact Paula Stewart at technical@swimnb.ca / Si vous souhaitez participer au comité technique de la SNB, veuillez contacter Paula Stewart à l'adresse technical@swimnb.ca

Para Sport Opportunity

Parasport NB, in partnership with multiple PSO's, are working to provide a series of coach education sessions to help coaches feel confident when working with athletes with a disability. The aim of this survey is to gauge interest and insight into what material will be covered during the coach education sessions. The survey is anonymous however if you would like to speak further with Parasport NB please contact Jaimie Randall, Parasport Coordinator at jaimie.randall@parasportnb.ca.

<https://forms.gle/E3vtVbA3VjiJ6ZZy7>

SNB Directory

We have received a few requests for club contacts and are putting together a provincial directory. This directory will include the names, phone number and emails for the roles of:

- President – website and shared google drive
- Registrar – google drive
- Treasurer – google drive
- Head Coach – website and shared google drive
- Meet Manager – google drive
- Officials Administrator – google drive
- Admin contact – website and google drive

important if you do not wish to have your contact information shared, please notify us by Nov 20, otherwise we will assume you are OK with sharing your information

Our New Registration System
COMING SEPTEMBER 2024

WHAT YOU'LL GET (IN SCOPE)

- Mobile-friendly and compatible across all major web browsers.
- Enhancing reporting capabilities, including customizable and multi-measure reports.
- Integration with major accounting and other third party applications*
- Simplifying registration, affiliation, and official promotion.
- Improving member transfer processes and duplicate member identification.
- Streamline registration process for individuals holding multiple roles.
- Enhancing the accuracy of coach compliance data.
- Improving the consent form review and completion process for members.
- Improvements to in-system member communications.
- Improvements to user interface, alerts, and data presentation.
- Enabling field restrictions, multiple user roles, and bulk member record changes.
- Creation of a one-stop platform for including LMS and third party apps for club registration and meeting management.

OUT OF SCOPE

- *API integration with accounting software or third party club/members management applications.
- Automation of Official deck logs or validation of Official qualifications of signs.
- Volunteer management

For more information, visit www.swimnb.ca

Opportunité para-sportive

Parasport NB, en partenariat avec plusieurs organismes provinciaux de sport (OPS), s'efforce d'offrir une série de séances de formation destinées aux entraîneuses et entraîneurs pour les aider à acquérir la confiance nécessaire lorsqu'ils travaillent avec des athlètes ayant un handicap. Le sondage a pour objectif d'évaluer l'intérêt manifesté pour les sujets qui seront abordés pendant les séances de formation des entraîneuses et entraîneurs et de recueillir des renseignements à ce sujet. Le sondage se fait de façon anonyme mais, si vous souhaitez en savoir davantage sur Parasport NB, communiquez avec Jaimie Randall, coordonnatrice de Parasport, à jaimie.randall@parasportnb.ca.

<https://forms.gle/E3vtVbA3VjiJ6ZZy7>

Répertoire de SNB

Nous avons reçu quelques demandes de contacts de clubs et nous sommes en train de préparer un répertoire provincial. Ce répertoire comprendra les noms, les numéros de téléphone et les courriels des personnes suivantes

- Président - site web et google drive partagé
- Registraire - google drive
- Trésorier - google drive
- Entraîneur en chef - site Web et lecteur Google partagé
- Responsable des compétitions - google drive
- Administrateur des officiels - google drive
- Contact administratif - site web et google drive

important si vous ne souhaitez pas que vos coordonnées soient partagées, veuillez nous en informer avant le 20 novembre, sinon nous supposons que vous êtes d'accord pour que vos coordonnées soient partagées